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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 21.05.2022 do 24.06.2022 
 
Rada města 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí 
mimo jiné:   
- schválila nákup nového vozidla Škoda Scala pro potřeby odboru sociálních věcí, 

oddělení sociálně-právní ochrany dětí, 
- schválila rozšíření a modernizaci vyvolávacích systémů v budovách magistrátu A1 a B1, 
- schválila upravený ceník za půjčování elektrokol a přívěsného vozíku zaměstnancům 

magistrátu města Děčín pro soukromé účely, 
- souhlasila se zmocněním ředitele Lesního úřadu Děčín, p. o., k jednání jménem 

statutárního města Děčín na valné hromadě Honebního společenstva Krásný Studenec, 
- schválila uzavření smlouvy na poskytování služeb mezi statutárním městem Děčín 

a Okresní hospodářskou komorou Děčín za cenu do výše max. 160.000,00 Kč, 
- schválila odstranit nájezdovou rampu pro automobily v ulici Liberecká na pozemku  

p. č. 1470/1 v k. ú. Děčín, 
- souhlasila s pronájmem nebytového prostoru v objektu Zámku Děčín, p. o., nájemci 

ATHINA, s. r. o., Ústí nad Labem, 
- souhlasila s vysláním Ing. Lehké a pí Flachsové na zahraniční pracovní cestu 

do Belchatówa, Polsko, v termínu 24. – 27.06.2022, 
- schválila podání žádosti o poskytnutí návratné finanční výpomoci Ústeckému kraji ve výši 

celkem 634.371,00 Kč na krytí prvotních nákladů, které vznikly v souvislosti se 
zabezpečením pomoci uprchlíkům z území Ukrajiny, 

- schválila zrušení 4 ks poštovních schránek ve městě Děčín v ul. Teplická 350/52 v části 
Podmokly, v ul. Teplická 155/133 v části Dolní Oldřichov, v ul. Kosmonautů 172 v části 
Březiny a v ul. Vítězství 81 v části Křešice, 

- rozhodla poskytnout individuální dotace subjektům působícím v oblasti kultury a sportu 
pro rok 2022 u žádosti ve výši do 50 tis. Kč, 

- projednala návrhy ředitelů škol v Děčíně a rozhodla ocenit nejlepší žáky, nadané žáky a 
talenty, 

- schválila zřízení pracovní pozice na zajištění dohledu na školním hřišti ZŠ Děčín XXXII, 
Miru 152 v období od 25.06. do 28.09.2022, pouze o víkendech a svátcích, hrazené ze 
schváleného příspěvku zřizovatele. 
 
 

PRIM (primátor) 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- slavnostního setkání s představiteli partnerských měst u příležitosti Městských slavností 

Děčín, 
- zasedání Valné hromady Regionální rozvojové agentury v Ústí nad Labem, s cílem 

odprodat majetkový podíl města Ústeckému kraji, 
- Vodíkový vlak – prezentace na hl. nádraží v Ústí nad Labem, v rámci „vodíkové 

platformy,“ 
- zahájení akce Mladé Labe v Děčíně – součást městských slavností 2022, 
- zahájení Děčínských chirurgických dní na Děčínském zámku, 
- převzetí Národní ceny kvality 21 za Statutární město Děčín v Praze, zvítězili jsme 

v kategorii „Digitální stát“ a stali jsme se absolutními vítězi celostátního programu „Start“, 
- jednání s předsedou OHK Děčín Ing. Voštou, 
- slavnostního předávání maturitních vysvědčení maturantům Střední zdravotnické školy, 

Střední průmyslové školy strojní, stavební a dopravní, SOU Děčín – Ruská ul. (výuční 
listy), 

- zasedání Správní rady o.p.s. České Švýcarsko v Krásné Lípě, 
- jednání s představiteli společnosti SUDOP EU o realizaci stavby „Rekonstrukce 

železniční stanice Děčín východ dolní nádraží", o koordinaci postupu projektových prací 
a řešení kolizních bodů, 
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- zasedání Valné hromady Honebního společenstva Děčín, 
- jednání s představiteli společnosti ČEZ Distribuce v Děčíně, o koordinaci kabelizace ul. 

Družstevní a Na Nivách s výměnou veřejného osvětlení a kompletní opravou povrchu 
po povodních, 

- slavnostního předávání diplomů nejlepším žákům a vítězům olympiád – Žák roku, 
na Děčínském zámku, 

- zasedání Valné hromady Severočeské vodárenské společnosti v Teplicích, 
- zasedání Komory statutárních měst Svazu měst a obcí ČR v Praze, 
- zasedání Rady Svazu měst a obcí ČR v Praze, 
- zahájení oslav 100. výročí plavby v Děčíně a Mezinárodního hudebního festivalu Děčín – 

Pirna 2022, 
- návštěva partnerského města Jonava v Litvě, jednání s představiteli města i ostatních 

partnerských měst hostitele, s cílem navázat kontakty zejména mezi dětskými kolektivy 
z Moldávie a Děčína. 
 

 
MP (městská policie): 

- městská policie doplnila stav krátkých zbraní (pistolí), jejichž pořízení bylo doporučeno 
komisí prevence kriminality a bezpečnosti. Potřebná povolení pro nákup byla vydána, MP 
postupuje v součinnosti s příslušným oddělením Policie ČR,  

- městská policie se účastnila jednání se zaměřením na měření rychlosti za účasti 
příslušných odborů a zástupce krajského úřadu a zástupců ČVUT,  

- zástupci MP se podíleli na organizaci řady preventivních akcí na základních školách 

v Děčíně a okolních obcích a městech. 
 
 
Ing. Lehká 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnila: 
- panelu humanitárních organizací ORP Děčín, 
- jednání Velké koordinační skupiny sociálních věcí a bezpečnosti, 
- porady starostů ORP, 
- návštěvy ZEVO Chotíkovice, 
- pracovní skupiny výchova mládeže a volnočasové aktivity, 
- konference udržitelnosti AMMUR, 
- platformy velkých měst II – bezpečnost, 
- zahájení Mezinárodního hudebního festivalu 2022, 
- Komise pro urbanismus a architekturu, 
- jednání k připravované akci Októbrfest 2022, 
- jednání se zástupcem firmy EkoKom, projednání možnosti osvěty v oblasti odpadového 

hospodářství, 
- předání výučních listů SŠZZ A. E. Komerse Děčín – Libverda, 
- setkání se zástupci církví v Děčíně, 
- služební cesty do partnerského města Belchatów. 
 
 
Ing. Bc. Brčák 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- elektronické otevírání obálek VZ, 
- setkání s představiteli partnerských měst, 
- jednání – zástupci spolku Scate, 
- jednání – zástupci firmy Metrostav a.s. – výměna kNN v DC VI, 
- jednání – Městská tržnice, 
- jednání – kontrolní šetření – kanalizace Labské nábřeží, 
- slavnostní předávání maturitních vysvědčení SŠ zahradnická a zemědělská Libverda, 
- jednání – kontrolní šetření – parkování Tyršova ul., 
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- jednání – rozšiřování kanalizace – Ing. Raška, 
- jednání – správa a údržba veřejného osvětlení, 
- jednání – kontrolní šetření – Pastýřská stěna, 
- jednání – Porada k projektům, 
- jednání – kontrolní šetření – sekání trávy v DC Bynov, 
- jednání – chodníky Březiny, 
- jednání – Standardy pro veřejné osvětlení – firma Metrolux, 
- jednání – LeDC – firma THOME Lighting s.r.o., 
- jednání – Restaurace Pastýřská stěna, 
- jednání – Koordinace staveb – výstavba chodníků v DC III, Litoměřická ul., 
- slavnostní předávání výučních listů SŠ Lodní dopravy a technických řemesel. 
 
 
Ing. Aster 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání s poslancem PSP ČR Kohoutkem,   
- projednání Územního plánu, 
- zasedání Dopravní komise Ústeckého kraje, 
- jednání se starostou obce Malšovice, ČVÚT řešení ulic Chrochvická, Vilsnická ,     
- jednání Sekce vodní dopravy Svazu dopravy ČR, 
- odsouhlasení projektů SFDI cyklostezky v ČR, 
- zasedání Krajské hospodářské komory v Lounech,  
- on-line zasedání předsednictva Krajské hospodářské komory ÚK, 
- setkání bývalých pracovníků ČSPL v Arrigu Děčín k výročí100 let plavby, 
- Dopravní komise SMO v Praze, 
- účast na vyhlášení cen v soutěži „Místo, kde se dobře žije“. 

 

 
Mgr. Pošta 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- slavnostní setkání s představiteli partnerských měst, 
- jednání – Příprava investičních záměrů na odborné učebny v ZŠ, 
- jednání – 30 let děčínské kapely, 
- jednání – Školská komise, 
- slavnostní předávání maturitních vysvědčení Gymnázium Děčín, 
- jednání – Porada ředitelů škol, 
- jednání – Mgr. Roman Stružinský, ředitel Speciální ZŠ a MŠ Děčín, 
- jednání – Porada starostů ORP,  
- jednání – Konkurzní komise – ZŠ a MŠ Školní, DC VI, 
- jednání – Finanční výbor, 
- jednání – Porada k projektům, 
- slavnostní předání skluzavky v Aquaparku Děčín, 
- jednání – podpis kupní smlouvy s p. Š. – sportovní areál, 
- slavnostní vyhlášení nejlepšího žáka roku na zámku Děčín, 
- jednání – Vividbooks – prezentace interaktivních pomůcek pro ZŠ, 
- zahajovací koncert Mezinárodní hudební festival, 
- jednání – Kariérní poradenství – Mgr. Houdová, ÚP, 
- jednání – Řekni NE drogám, 
- jednání – Októbrfest, 
- jednání – Kulturní komise. 
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Magistrát města 

OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
V současné době probíhají níže uvedená zadávací řízení - buď ve fázi příjem nabídek, 
či hodnocení Podlimitní zakázky na stavební práce: 
- rámcová dohoda - oprava dlažeb, obrubníků a dílců na MK v Děčíně, Rekonstrukce sálu 

budovy A6, Raisova 1155/3, Děčín IV, Rekonstrukce MK ul. Resslova, Pohádková kašna 
na Masarykově náměstí, Děčín II. část, restaurátorské práce 

 
Zakázky malého rozsahu na stavební práce (VZMR) - číslo před názvem zakázky 
znamená, že se jedná o opakované vyhlášení: 
- zajištění havarijní pohotovosti, 
- obnova zřícené opěrné zdi pod Zámeckou sýpkou v Děčíně, 
- ZŠ Vrchlického - instalace malého nákladního výtahu a související úpravy v kuchyni, 
- oprava opěrné zdi ulice Včelná Děčín X, Bělá u Děčína, Oprava propustku přes tok 

Ostružník, Děčín – Maxičky, PaR 2020- osvětlení a úprava bahnité cesty a dlážděný 
chodník v Bynově, 

- úprava sítě VO - Děčín VII-Chrochvice, ul. U Obory, Výstavba chodníku a VO 
na p. p. č. 305/1 k. ú. Nebočady, Oprava terasy bytového domu Tržní č. p. 1932/26, 
Děčín, 

- rekonstrukce lávky přes Jílovský potok DC-016L, 
- nová dlažba, nové laminátové příčky v určeném prostoru plaveckého bazénu Děčín, 
- PaR 2020 - Víceúčelové hřiště ulice Škroupova. 

 
Uzavřené smluvní závazky: 
- mezi uzavřené smluvní závazky patří Pohádková kašna na Masarykově náměstí, Děčín - 

I. část, 
- úprava sítě VO - Děčín VII-Chrochvice, ul. Holubova - U Hřiště a Děčín XXVII, ul. 

Českolipská, 
- MŠ Děčín, Dlouhá 112 - zateplení objektu a oprava zpevněných ploch, 
- výměna prosklené štítové stěny v objektu sportovní haly v ul. Práce 1966/17, Děčín V, 
- Přechod pro chodce, místo pro přecházení, nové chodníky ul. Litoměřická, Děčín III, 
- Oprava fasády a izolace soklu objektu Mírové náměstí 242/4, Vila Tereza,  

k. ú. Podmokly, 
- Výměna mostního závěru nad pravobřežním pilířem č. 3, Tyršova mostu, 
- Zateplení objektu požární zbrojnice č. p. 415, na st. p. č. 271/2 Děčín III-Staré Město, 
- ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/2 - výměna fasád. výplní - pavilon C Zakázky m. r. na služby 

(VZMR), 
- Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova č. p. 236, Děčín a jejího okolí - 

zpracování PD. 
 
Probíhá realizace následujících projektů: 
- byla získána dotace na projekt "Podpora integrace držitelů dočasné ochrany v roce 2022 

v Děčíně" 
- poskytovatelem dotace byla schválena dotace na projekt "Ukrajina - rekonstrukce 

ubytovacích kapacit v Děčíně", 
- v projektu "Tvoříme Děčín 2022" probíhal od 1.2. do 31.5.2022 příjem návrhů od občanů 

do participativního rozpočtu, celkem jich bylo přijato 32, 
- projekt "Obnova Dlouhé jízdy vč. Růžové zahrady a Salla Tereny" se plánuje podat do 

výzvy ITI/IROP do konce měsíce června 2022, 
- byla uzavřena smlouva o poskytování služeb s OHK Děčín, která je zaměřena na 

podnikatelské prostředí v Děčíně, 
- v současné době probíhá ve spolupráci s Českou komorou architektů finalizace 

soutěžních podmínek Revitalizace Labského nábřeží, 
- byla uzavřena smlouva o poskytování služeb s OHK Děčín, která je zaměřena na 

podnikatelské prostředí v Děčíně. 
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OE (odbor ekonomický): 
- zpracoval harmonogram prací na návrhu rozpočtu na rok 2023, 
- vyzval odbory magistrátu k zajištění vyčíslení požadavků na navýšení rozpočtu 

v souvislosti s růstem cen energií včetně požadavků za řízené příspěvkové organizace, 
- na základě novely exekučního řádu spolupracoval s exekutorskými úřady a zajistil 

administrativní činnosti související se zastavováním řízení u nevymožených tzv. 
bagatelních pohledávek, 

- jednal s likvidátorkou státního podniku Technické služby Děčín v likvidaci (likvidace od r. 
1999) o ukončení likvidace společnosti. 

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
- zahájena akce "Zateplení objektu Požární zbrojnice č. p. 415, na st. p. č. 271/2 Děčín III-

Staré Město", 
- zahájeny projekční práce na akci "Rekonstrukce a vybudování nových kabelových 

rozvodů na Smetanově nábřeží", 
- zahájeny projekční práce na akci "Stavebně technický průzkum a návrh sanace vlhkého 

zdiva na objektu SD Střelnice, p. č. 657 k. ú. Děčín", 
- dokončena realizace akce "Oprava mostního svršku DC-008L, ul. Na Výšinách", 
- zahájena akce " MŠ Děčín IX, Na Pěšině 331 - stavební úpravy objektu", 
- byly zahájeny práce na statickém zajištění pohádkové kašny na Masarykově náměstí 

v Děčíně I byly zahájeny práce na zateplení objektu fasády hasičské zbrojnice, Březová 
415/41a, Děčín III, 

- uzavřena kupní smlouva na nákup projektové dokumentace k p. č. 1250/35 k. ú. Děčín, 
- uzavřena a již vložena do katastru nemovitostí kupní smlouva  na nákup pozemku  

p. č. 496/3 včetně garáže k. ú. Křešice u Děčín (dům zvláštního režimu Křešice), 
- uzavřena kupní smlouva na nákup nemovitosti Labské nábřeží (objekt KSČM), v 

současné době již v procesu vkladového řízení na katastrálním úřadu, 
- uzavřena kupní smlouva na nákup nemovitostí - sportovní areál k. ú. Děčín Staré Město. 

 
 

OSK (odbor školství a kultury) 
- proběhl zápis do ZŠ a MŠ pro děti a žáky z Ukrajiny, 
- uskutečnilo se konkursní řízení na vedoucí pracovní místo ředitele/ředitelky Základní 

školy a Mateřské školy Děčín VI, Školní 1544/5, příspěvková organizace, 
- účastnil se slavnostních předávání maturitních vysvědčení, 
- uskutečnila se akce Oceňování nejúspěšnějších žáků roku 2022, 
- uskutečnila se akce oslavy výročí 100 let československé plavby, 
- uskutečnila se další část Městských slavností Děčín 2022 – Labský streetballový pohár, 

Mladé Labe, Den plný her, Běláskové klání,  
- uskutečnilo se jednání k akci 2. podmokelský Októbrfest, 
- proběhl sběr dat výkazu P 1d-01 o změnách v počtu hodin přímé pedagogické činnosti 

pedagogických pracovníků ve škole a školní družině podle předpokládaného stavu 
k 30.09.2022, 

- byly předloženy návrhy škol a školských zařízení na KÚÚK k dohadovacímu řízení 
k rozpočtu neinvestičních výdajů pro rok 2022. 

 
 
OŽP (odbor životního prostředí): 
útulek pro zvířata: 
- prezentace útulku na akci v Litoměřicích „Mezinárodní výstava psů“, 
- prezentace útulku na výstavě Autosalon Louny 2022. 
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Tajemník magistrátu:  
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- porady ke stavebním akcím v Děčíně, 
- členské schůze a jarního celostátního odborného semináře tajemníků ČR v Praze, 
- pracovního setkání tajemníků v rámci Ústeckého kraje (získávání nových zkušeností), 
- slavnostního předávání Národní ceny kvality České republiky v Praze, 
- jednání pracovní skupiny České komory architektů v Praze, 
- jednání pracovní skupiny k umístění radarů v okolí Děčína za účasti Policie ČR, zástupce 

Krajského úřadu Ústeckého kraje, zástupce Datového centra Ústeckého kraje, zástupců 
Českého vysokého učení technického Děčín a zástupců kompetentních odborů 
magistrátu, 

- jednání s šéfredaktorem Moderní obec ve věci uveřejnění rozhovoru s primátorem města 
a tajemníkem magistrátu v odborném časopise, 

- zahájení vernisáže Chráněné krajinné oblasti České Švýcarsko na Zámku v Děčíně, 
- výroční konference Moderní veřejná správa 2022 v Olomouci, 
- zasedání pracovní skupiny Benschmarkingu ve Frýdku Místku, 
- návštěvy partnerského města Jonava společně s primátorem města. 

 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy a náměty z řad veřejnosti – 26.05.2022 
 

pí Vacková 
 
Vznesla dotaz, zda byla potrestaná ředitelka DDM Děčín vč. jejích zaměstnanců za 
kontrolní nález při veřejnosprávní kontrole. 
 
Odpověď: 
Hodnocení ředitelů dosud nebylo ukončeno. 
 
 
Na základě informace o přezkumu hospodaření města za r. 2022: 

o U kterých poskytnutých transferů nebyla splněna podmínka doložení údajů o 
skutečných majitelích. 

o U kterých dokladů nebyly včas předány interní doklady k zařazení dokončené 
akce. 

 
Odpověď: 
Nesplnění podmínky doložení údajů o skutečných majitelích bylo zjištěno u poskytnuté 
dotace Děčínskému pěveckému sboru, z. s.  
 
Dokončené akce, u nichž bylo zjištěno pozdější předání k zařazení do majetku:  

o Rekonstrukce ul. Bezručova,  
o SD Střelnice – revitalizace zpevněných ploch,  
o Bezbariérové úpravy ŠJ Jungmannova. 

 
 
Dopravní podnik města Děčín: 
1) Od koho nakupuje DPmD palivo. 

(Ing. Brejška odpověděl na místě – odpověď je ze zápisu ZM). 
2) Zda byl již vybrán nový ředitel DPmD. 

(Ing. Brejška odpověděl na místě – odpověď je ze zápisu ZM). 
 
Odpověď: 
1. Od koho nakupuje DPmD palivo. 

Na položený dotaz odpověděl na zasedání zastupitelstva města Ing. Brejška 
v následujícím znění: 
Nákup nafty je dlouhodobý problém dopravního podniku, kde přes 20 let fungoval 
systém týdenních aukcí. Dopravní podnik měl uzavřenou rámcovou smlouvu asi s 10 
velkými dodavateli v České republice, každý týden dělal aukci o zavážku paliva na ten 
daný týden. Pro velké dodavatele to nebyla zajímavá obchodní nabídka, zajímavý 
obchodní partner, takže v případě neúspěchu se již do aukce nehlásili a dopravnímu 
podniku zůstali pouze tři stálí dodavatelé, kteří se po týdnech nějakým způsobem 
pravidelně střídají. Jedná se o firmy Armex Děčín, KM - PRONA a Vendis. Tyto firmy 
jsou za posledních několik let výhradními dodavateli benzínu a motorové nafty pro 
potřeby dopravního podniku, pro jeho čerpací stanici a pro veřejnost. Tento systém 
považuje představenstvo dopravního podniku za nešťastný, a proto nařídilo oslovovat 
všech 10 firem, s nimiž má uzavřenou rámcovou smlouvu. Všechny firmy, vyjma tří 
stálých dodavatelů, mají problémy uspokojit i své velkoodběratele, s nimiž mají 
miliardové kontrakty a týdenních aukcí se účastnit nebudou. Tento systém byl 
představenstvem dopravního podniku zavržen, ale bohužel bez shody s bývalým 
ředitelem Bártou, s tím, že bylo rozhodnuto o zajištění výběrového řízení na celoroční 
dodávku paliv pro Dopravní podnik města Děčín. Nebude se soutěžit fixní cena, ale 



tzv. obchodní marže, kdy výsledná cena bude složená z aktuální ceny nafty na 
rotterdamské burze, z aktuálního kurzu české koruny vůči americkému dolaru, a k tomu 
bude nějaká marže dodavatele. Představenstvo dopravního podniku je přesvědčeno, 
že tímto způsobem dosáhne výrazně lepších nákupních cen a většího počtu uchazečů, 
kteří by mohli Dopravnímu podniku města Děčín dodávat paliva. Veřejná zakázka je 
teď v přípravě, bude probíhat tržní konzultace s potenciálními dodavateli kvůli úpravám 
podmínek výběrového řízení, a to z důvodu bezproblémového chodu výběrového 
řízení. Teprve poté bude vypsáno výběrové řízení na komplexní dodávku nafty a 
benzínu na celý rok.  

 
2. Zda byl již vybrán nový ředitel DPmD 

Na položený dotaz odpověděl na zasedání zastupitelstva města Ing. Brejška 
v následujícím znění: 
Dne 16. května 2022 skončil příjem přihlášek uchazečů. Do výběrového řízení se 
přihlásilo celkem pět uchazečů, kteří splňují formální požadované náležitosti. Ve 21. 
týdnu t. r. byla ustavena výběrová komise, která bude nového ředitele vybírat a která 
se v dalším týdnu sejde a co nejdříve jej vybere. 

 
Zeď pod Zámeckou sýpkou: 
1) Kdo realizoval zakázku „Oprava zdi pod Zámeckou sýpkou“, která je roky ve 
špatném 

stavu. 
2) Proč akci nerealizuje firma, která zeď opravovala. 
3) Požaduje zveřejnit vítěznou nabídku na opravu zdi pod Zámeckou sýpkou. 
 
Odpověď: 
1. Opěrná zeď byla součástí stavby "Zámek Děčín - revitalizace zázemí zámeckého 

areálu", kterou realizovala společnost Gardenline s.r.o., IČO: 272 63 827, se sídlem 
Šeříková 405/13, 412 01 Litoměřice.  

2. U realizující firmy byla uplatněna reklamace (po pádu opěrné zdi), která reklamaci 
neuznala. Jako alternativu nabídla zborcenou opěrnou zeď opravit s tím, že provedená 
oprava bude vyčíslena a finanční částku město Děčín uhradí prostřednictvím dodatku 
ke smlouvě o dílo. Právním stanoviskem byl stanoven další postup po zpracování nové 
projektové dokumentace - vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele stavby.  

3. Se zhotovitelem stavby byla uzavřena SOD č. 2015-005/OR a následně dodatky č. 1 a 
2, které jsou přílohou odpovědi. Jedná se o celkovou revitalizaci zámeckého areálu, 
která se skládala z několik stavebních objektů. Zmiňovaná opěrná zeď je pod číslem 
14. Ke stavebnímu objektu náleží ještě přidružené práce, které jsou zohledněny pod č. 
25, 32, 19. Přílohy: SOD, dodatek č. 1, dodatek č. 2, půdorys z PD (podklad pro bod 
3.) 

 
Zda je Dům s byty zvláštního určení v Děčíně-Bynov v majetku města Děčín. 
 
Odpověď: 
Objekt čp. 337 Jindřichova ul., Děčín IX na pozemku st. p. č. 922 k. ú. Bynov je v katastru 
nemovitostí zapsán na LV 10001, tedy statutární město Děčín je vlastníkem uvedeného 
objektu. 
 
 
 
 
 



Žádá, aby poskytnuté informace z magistrátu na dotaz podle zákona č. 106/1999 Sb. 
byly zasílány tak, jak požaduje, ne formou odkazu na vyhledávání. 

 
Odpověď: 
Podle ustanovení § 6 zákona č. 106/1999 Sb., pokud žádost o poskytnutí informace 
směřuje k poskytnutí zveřejněné informace, může povinný subjekt co nejdříve, nejpozději 
však do sedmi dnů, místo poskytnutí informace sdělit žadateli údaje umožňující vyhledání 
a získání zveřejněné informace, zejména odkaz na internetovou stránku, kde se informace 
nachází. Pokud žadatel trvá na přímém poskytnutí zveřejněné informace, povinný subjekt 
mu ji poskytne; to neplatí, pokud byla žádost o poskytnutí informace podána elektronicky 
a pokud je požadovaná informace zveřejněna způsobem umožňujícím dálkový přístup a 
žadateli byl sdělen odkaz na internetovou stránku, kde se informace nachází. Podle 
ustanovení § 2 odst. 4 zákona povinnost poskytovat informace se netýká dotazů na názory, 
budoucí rozhodnutí a vytváření nových informací. Pokud tedy žádost směřuje k poskytnutí 
již zveřejněných informací není důvodu vytvářet informaci novou např. v podobě souhrnu 
či tabulky. 
 
 
Požaduje, aby 2 měsíce před volbami byly poskytnuty stejné podmínky ve 
Zpravodaji všem volebním stranám, které se budou ucházet o přízeň voličů při 
volbách v září letošního roku a teprve poté byl dán prostor končícím volebním 
stranám, které jsou ve vedení města. 
 
Odpověď: 
S prostorem ve Zpravodaji města pro volební strany, které budou kandidovat ve volbách 
do zastupitelstva města, se stejně jako při minulých volbách počítá. Bohužel není možné 
toto provést dva měsíce před termínem voleb. Dle harmonogramu přípravy voleb budou 
rozhodnutí o registraci kandidátních listin pro volby do ZM vydány nejpozději dne 
06.08.2022. Teprve poté můžeme oslovit všechny kandidující strany s možností publikovat 
ve Zpravodaji města. Všechny velební stany dostanou stejný prostor. Uzávěrka nejbližšího 
vydání po registraci kandidátních listin je 11.08. (termín vydání 19.08.), další pak 01.09. 
(termín vydání 09.09.). Z důvodu poskytnutí dostatku času na dodání podkladů od 
zaregistrovaných volebních stran je plánované vyhrazení prostoru ve vydání Zpravodaje 
09.09.2022. 
 
 
Zda Děčínská sportovní, p. o. obdržela pokutu za zjištěné nedostatky při 
veřejnosprávní kontrole. 
 
Odpověď: 
Oddělení kontrolní a právní od roku 2020 provedlo u Děčínské sportovní, p. o., celkem 2 
veřejnosprávní kontroly. Kontrolované osobě nebyla v rámci výkonu kontroly udělena 
žádná pokuta v souvislosti se zjištěnými nedostatky. Zjištěné nedostatky kontrolovaná 
osoba odstranila přijetím nápravných opatření ve stanovených termínech. 
 
 
Požaduje změnit Jednací řád Zastupitelstva města Děčín v části článku 7 
(organizace a průběh zasedání zastupitelstva), bod 17 počet vystoupení z řad 
veřejnosti. 

 
Odpověď: 
Jednací řád Zastupitelstva města Děčín není právním předpisem, ale jakýmsi "vnitřním" 
předpisem orgánu obce, který upravuje jeho přípravu, svolání, způsob předkládání 



materiálů na zasedání, průběh zasedání a další organizační a technické otázky. Součástí 
jednacího řádu je i zapracováno právo občana vyjadřovat svá stanoviska k projednávaným 
věcem na zasedání zastupitelstva města. Jednací řád může toto právo "usměrnit" a 
stanovit pravidla tak, aby zasedání zastupitelstva města mohlo řádně a zejména bez 
průtahů proběhnout, a to při zachování reálné možnosti každého občana vyjádřit svá 
stanoviska. Zmíněné právo občana je v jednacím řádu zakotveno a v současné době není 
uvažována změna Jednacího řádu Zastupitelstva města Děčín. 
 
 
Jak dlouho je ve funkci ředitel Lesního úřadu Děčín, p. o. 
 
Odpověď: 
Ředitel Lesního úřadu Děčín, Ing. Antonín Novák, byl jmenován do funkce Radou města 
Děčín od 01.10.2006. 
 
 
Zda jsou vráceny statutárnímu městu Děčín finanční prostředky ve výši Kč 566 tis. 
od HC Děčín a jaké byly učiněny další kroky. 
 
Odpověď: 
Na základě závěrů veřejnosprávní kontroly odbor ekonomický uložil HC Děčín z. s. dne  
10.02.2022 odvod dotace ve výši 566.818 Kč. Proti rozhodnutí se organizace odvolala. 
Odvolání bylo dne 25.03.2022 postoupeno Krajskému úřadu Ústeckého kraje ke 
konečnému rozhodnutí. 
 

 
Zda BK Děčín vrátil statutárnímu městu Děčín částku ve výši Kč 300 tis., jaké jsou 
další kontroly za rok 2021 a s jakým výsledkem. 
 
Odpověď: 
U BK Děčín proběhla v roce 2021 pouze jedna kontrola. Odbor ekonomický na základě 
předaného protokolu z veřejnosprávní kontroly zahájil řízení ve věci porušení rozpočtové 
kázně. Jako obecný správce daně posoudil veškeré předané dokumenty a písemnosti jako 
důkazní prostředky a rozhodnutím, doručeným příjemci dotace dne 01.04.2022, zastavil 
řízení ve věci porušení rozpočtové kázně, čímž neakceptoval závěr kontrolního orgánu. 
Peněžní prostředky proto nebyly vráceny. 
 
 
Zda již byla na magistrátu vytvořena požadovaná tabulka mimořádných dotací, pro 
případ možného dalšího položeného dotazu 
č. úkolu: ZM220513 
 
Odpověď: 
Z obecně formulovaného dotazu není jasné jakou tabulku má tazatelka na mysli ani jakých 
dotací se tato týká. Magistrát vytváří takové tabulky, které slouží ke zpracování konkrétních 
agend úřadu. Odpovědi na případné dotazy jsou zpracovávány po položení konkrétního 
dotazu, k přípravě na možný dotaz předem nedochází. Takový postup by byl v rozporu se 
zásadou hospodárnosti a efektivity veřejné správy. 
 
 
 
 
 



Podněty: 
 
p. Flachs, Bc. Zdobinský 
 
Vznesli obavy, že statutární město Děčín dostatečně nevyužívá vyhlášených 
dotačních titulů na podporu ubytování Ukrajinců (rekonstrukce objektů, jejich 
vybavení apod.) 
 
Odpověď: 
Z dvanácti prověřovaných dotačních výzev, které byly předány od pana zastupitele 
Flachse, bylo zjištěno, že sedm z nich není určeno pro obce. Ze zbývajících pěti výzev byly 
námi využity 3 výzvy a dotace z nich byla získána (Adaptační skupiny pro děti cizince 
migrující z Ukrajiny 2022, Projekty obcí na podporu integrace držitelů dočasné ochrany na 
lokální úrovni v roce 2022, Ukrajina - rozšíření veřejných ubytovacích kapacit). Dvě výzvy 
využity nebyly, jedna (Jazykové kurzy pro děti cizince migrující z Ukrajiny 2022) z důvodu, 
že školy využívají možnosti čerpání financí z jiného dotačního zdroje, druhá (Budování 
kapacit dětských skupin) z důvodu, že město nepotřebuje v současné době navyšovat 
kapacitu, neboť je dostatečná.  
 




























































































































